

Anna Mercer

Anna Mercer is a 22-year-old bilingual soprano from Newfoundland and Labrador. In 2023, she completed her Bachelor of Music with a Minor in French at Memorial University of Newfoundland. During her undergraduate studies, Anna worked for Community Music Literacy in Coastal Labrador where she taught piano and music theory to musicians on the coast of Labrador. In 2023, Anna was named a 3M national student fellow, a prestigious fellowship for students who demonstrate outstanding leadership and innovation.

Much of Anna's musical activities are in the choral community as both a singer and conductor. While in high school, Anna founded and conducted the Storm Jib Youth Choir, which focused solely on authentic Newfoundland and Labrador folk music and the music of Indigenous Peoples. Anna was recognized with a generous grant from the Bruneau Centre for Choral Excellence for her innovative work with this ensemble. In 2019, Anna accepted the 4-year position of Choral Scholar with the Shallaway Youth Choir. This position has allowed her to conduct at Choral Canada's Podium conference, take part in choral tours of Cuba and Ireland, and conduct the Newfoundland Symphony Orchestra. Additionally, Anna represented Canada with the Shallaway Youth Choir at the World Choral Expo in Lisbon, Portugal, in 2022. Through her work with the Come All Ye choral project, Anna recognized a need for singing opportunities for seniors. This resulted in the founding of a new community choir for seniors in 2023 - Sharing Our Stories Through Song. That same year, Anna travelled to Hopedale to help with the Pan Labrador Youth Choir as accompanist and assistant conductor to Kellie Walsh. In 2021, Anna was awarded the Ivan Palmer Award in Choral Music.

Alongside her work as a choral conductor, Anna is an accomplished soprano. In 2019, Anna was the first vocalist awarded the Debut Atlantic Award for Music Excellence. Additionally, Anna received the Kiwanis Music Festival Rose Bowl awards in 2015, 2017, and 2018, and competed in the National Music Festival in Sackville, NB.

Anna is a Bachelor of Music Education program student at Memorial University and plans to graduate in 2024.

Anna Mercer est une soprano bilingue de 22 ans originaire de Terre-Neuve-et-Labrador. En 2023, elle a obtenu un baccalauréat en musique avec une mineure en français à l'Université Memorial de Terre-Neuve. Pendant ses études de premier cycle, Anna a travaillé pour *Community Music Literacy in Coastal Labrador* (Littératie musicale des communautés de la côte du Labrador), où elle a enseigné le piano et la théorie musicale aux musiciens de la côte du Labrador. En 2023, Anna a été nommée boursière du Prix national d'excellence 3M, une bourse prestigieuse destinée aux étudiants qui font preuve de leadership et d'innovation exceptionnels.

La plupart des activités musicales d'Anna se déroulent au sein de la communauté chorale, en tant que choriste et cheffe de chœur. Pendant ses études secondaires, Anna a fondé et dirigé le *Storm Jib Youth Choir*, qui se consacre exclusivement à la musique folklorique authentique de Terre-Neuve-et-Labrador et à la musique des peuples autochtones. Anna a reçu une généreuse subvention du Centre Bruneau pour l'excellence chorale pour son travail novateur avec cet ensemble. En 2019, Anna a accepté le poste de boursière en chant choral avec le *Shallaway Youth Choir* pour une durée de quatre ans. Ce poste lui a permis de diriger à la conférence Podium de Choral Canada, de participer à des tournées chorales à Cuba et en Irlande, et de diriger l'Orchestre symphonique de Terre-Neuve. De plus, Anna a représenté le Canada avec la Shallaway Youth Choir à la World Choral Expo à Lisbonne, au Portugal, en 2022. Grâce à son travail dans le cadre du projet choral *Come All Ye*, Anna a constaté que les personnes âgées avaient besoin d'occasions de chanter. C'est ainsi qu'elle a fondé une nouvelle chorale communautaire pour les personnes âgées en 2023 – *Sharing Our Stories Through Song* (Partager nos histoires en chantant). La même année, Anna s'est rendue à Hopedale pour aider la Pan Labrador Youth Choir en tant qu'accompagnatrice et cheffe de chœur adjointe de Kellie Walsh. En 2021, Anna a reçu le prix Ivan Palmer en musique chorale.

Parallèlement à son travail de cheffe de chœur, Anna est une soprano accomplie. En 2019, Anna a été la première chanteuse à recevoir le Prix Début Atlantique pour l'excellence en musique. De plus, Anna a reçu les prix du Kiwanis Music Festival Rose Bowl en 2015, 2017 et 2018, et a participé au Festival national de musique à Sackville, au Nouveau-Brunswick.

Anna est étudiante au baccalauréat en éducation musicale à l'Université Memorial et prévoit obtenir son diplôme en 2024.